

Title (en)  
COMPUTER SYSTEM.

Title (de)  
RECHNERSYSTEM.

Title (fr)  
SYSTEME D'ORDINATEUR.

Publication  
**EP 0163715 A1 19851211 (EN)**

Application  
**EP 85900149 A 19841206**

Priority  
GB 8332532 A 19831206

Abstract (en)  
[origin: WO8502696A1] A computer system (10) comprises a computer (13) associated with a disc reader (12) for loading a program recorded on magnetic disc (11) into the computer (13). A pre-programmed security card (16) is loaded into a card reader (15) which is coupled to the computer (13) and the program encoded on disc (11) is formed by program data for operating the computer (13) and security data for inhibiting unauthorised use of the computer program in the computer (13). The security data is formed by interrogation data arranged to interrogate the card reader (15) via the computer (13), identification data for effecting a comparison with the pre-programmed security card data and disablement data for inhibiting further operation of the computer program in the computer (13) in the absence of concurrence in the comparison.

Abstract (fr)  
Un système d'ordinateur (10) comprend un ordinateur (13) associé avec un lecteur de disques (12) permettant de charger un programme enregistré sur un disque magnétique (11) dans l'ordinateur (13). Une carte de sécurité préprogrammée (16) est chargée dans un lecteur de cartes (15) qui est couplé à l'ordinateur (13) et le programme codé sur disque (11) est formé par des données de programme commandant le fonctionnement de l'ordinateur (13) et par des données de sécurité servant à empêcher l'utilisation non autorisée du programme dans l'ordinateur (13). Les données de sécurité sont formées par des données d'interrogation agencées pour interroger le lecteur de cartes (15) via l'ordinateur (13), des données d'identification pour effectuer une comparaison entre les données préprogrammées dans la carte de sécurité et des données d'invalidation empêchant toute activité du programme d'ordinateur dans l'ordinateur (13) en l'absence de correspondance dans la comparaison.

IPC 1-7  
**G06F 1/00; G06F 12/14**

IPC 8 full level  
**G06F 1/00** (2006.01); **G06F 21/12** (2013.01)

CPC (source: EP)  
**G06F 21/123** (2013.01); **G06F 2211/007** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8502696A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8502696 A1 19850620**; EP 0163715 A1 19851211

DOCDB simple family (application)  
**GB 8400419 W 19841206**; EP 85900149 A 19841206